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Quickstart guideEN

1 Adding the IP44 Plug to the gateway
1. Plug the IP 44 Plug into a mains powered power socket.

2. Set the gateway into inclusion mode. Please refer to your gateways manual
for more information about inclusion mode.

3. Press the button on the IP 44 plug 3 times within 1,5 seconds. 
The LED on the IP44 Plug will flash green to confirm the inlcusion. 

4. The gateway will show a successful adding in the UI or App. 

2 Removing the IP44 Plug from the gateway
1. Plug the IP 44 wall plug into a mains powered power socket.

2. Set the gateway into exclusion mode. Please refer to your gateways
manual for more information about exclusion mode.

3. Press the button on the IP 44 plug 3 times within 1,5 seconds.

4. The gateway will show a successful exclusion in the UI or App. 
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For the extended Manual and technical Specification please refer to: www.popp.eu/700397en

Support
If you encounter any problem, please use the international community at www.z-wave.info, our web-
site at www.popp.eu/support or contact us by email: info@popp.eu



SchnellstartanleitungDE

1 IP44 Plug zur Zentrale hinzufügen
1. Schließen Sie den IP44 Plug an eine strombetriebene Steckdose an.

2. Starten Sie den Inklusionsmodus an Ihrer Z-Wave Zentrale. Bitte betrachten 
Sie das Handbuch Ihrer Zentrale, um mehr Informationen über den 
Inklusionsmodus zu erhalten.

3. Drücken Sie den Knopf auf dem IP44 Plug drei mal innerhalb von 
1,5 Sekunden. Die LED des IP44 Plugs blinkt grün bei erfolgreicher
Inklusion. 

4. Die Zentrale bestätigt eine erfolgreiche Inklusion in der Benutzeroberfläche oder App. 

2 IP44 Plug von der Zentrale entfernen
1. Schließen Sie den IP44 Plug an eine strombetriebene Steckdose an.

2. Starten Sie den Exklusionsmodus an Ihrer Z-Wave Zentrale. Bitte betrachten Sie das 
Handbuch der Z-Wave Zentrale, um mehr Informationen über den Exklusionsmodus zu 
erhalten.

3. Drücken Sie den Knopf auf dem IP44 Plug drei mal innerhalb von 1,5 Sekunden.

4. Die Zentrale bestätigt eine erfolgreiche Exklusion in der Benutzeroberfläche oder App. 

Für das ausführliche Handbuch schauen Sie bitte auf: www.popp.eu/700397de

Support
Sollten Sie auf ein Problem stoßen, nutzen Sie bitte die internationale Community auf www.zwave.de 
(deutsch), unsere Website unter www.popp. eu/support oder kontaktieren Sie uns per E-Mail: info@
popp.eu
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Declaration of conformity:
EN 300 200-2 V 3.1.1 (2017)
EN 301 489-1 V 2.2.0 (2017) / EN 301 489-3 V 2.1.1 (2017)
EN 62479: 2010
EN 61058-1
Popp hereby declares this device complies with the essential requirements and other relevant prescripti-
ons of Directive RED (2014/53/EU). The complete CE declaration can be found on: www.popp.eu/ce

All questions regarding this declaration of conformity can be directed to the following address: Popp & 
Co, Antonstraße 3, 09337 Hohenstein-Ernstthal, Germany


